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پرونده اول

پیگیری هایی که یکباره ملموس شد

مصاحبه با آقای سید قاسم قاسمی نیا(مدیر عامل شرکت فرمان خودرو سپاهان)

بعضی وقت ها انقدر خسته ایم و به خاطر تلاش های مضاعف و نتایج ندیدنی کلافه ایم که باورمان نمی شود که اتفاق خوبی در شرف وقوع است و قرار است سنگ بزرگی از میان

برداشته شود.افرادی که در اتاق بازرگانی هستند و بر سر میزی خیرخواهانه نشسته اند برای برداشت همین موانع و سنگ ها دور هم جمع شده اند و به کسی که نگاه خسته و

کلافه ای برای حل مشکلاتش پیدا کرده می گویند"سلام... ما هستیم"

سید قاسم قاسمی نیا که مدیر عامل شرکت فرمان خودرو سپاهان است و یکی از شرکت های مؤثر در زمینه صنعت خودرو را هدایت می کند در خصوص چالش های ارزی

گفت:بعد از مشکلات ارزی و مقررات بانک مرکزی ما به خاطر وارد کردن قطعات از کشورهای دیگر با مشکلاتی روبرو بودیم و قیمت های شناور ارز و تخصیص ارزی که با تآخیر بود

مشکلات ما را چند برابر کرده بود و در جریان تولید ما اثرات منفی داشت.من برای حل این مشکلات نزدیک به چهار سال برای بانک مرکزی نامه نگاری کردم اما ماجرای خوب

زمانی اتفاق افتاد که من در جلسه ای که توسط دوستان اتاق اطلاع رسانی شده بود حضور پیدا کرده و با دکتر شکوهی مستقیم صحبت کردم. علی رغم پاسخ مناسبی که سال ها

دریافت نمی کردم بعد از این جلسه و جسات بعد و هم چنین آشنایی با میز مشکلاتم به مرور حل شد.

قاسمی نیا که در حال حاضر با شرکت های خودرو سازی سایپا، ایران خودرو، زامیار و بهمن همکاری دارد رو به فعالان اقتصادی گفت:من فکر می کردم ارتباط یک نفره ام با بانک

مرکزی به جایی می رسد ولی بعد از آشنایی با میز فهمیدم میز بهترین گزینه برای ارتباط من با بانک مرکزی است. توصیه می کنم که ارتباطتان را با میز اتاق بیش تر و بیش تر

کنید چرا که من چهار سال پشت درهای بسته بودم و به عنوان یک فعال اقتصادی جواب درستی از بانک مرکزی دریافت نمی کردم... میز، راه های طولانی را کوتاه می کند و

ناهمواری ها را هموار.

مدیر عامل شرکت فرمان خودرو سپاهان که این روزها نزدیک به صد و هشتاد نفر پرسنل مستقیم و حدود هشتصد نفر نیروی غیر مستقیم دارد و با این خبر خوب که خوشبختانه

شرکتش سال به سال از یک رشد مناسب و منطقی در خصوص سفارشات و انجام تعهدات برخوردار است رو به مهندس گلشیرازی و هیئت همراه گفت:ما جز احترام و برخورد

صمیمی چيز دیگری از همکاران ندیدیم و باید گفت که من و همه ی همکاران از این همه لطف و پیگیری بچه های اتاق و میز تعجب هم کرده ایم چرا که نسبت به سال های قبل

این مدل رفتارها برای ما ملموس نبود و پیگیری هایشان موج تازه ای را در ما و همکاری مان با اتاق به وجود آورد.

وی در پایان گفت:همه با من هم عقیده هستند که کسی که در راستای رونق ملی کار می کند پشتیبان نیاز دارد و انتظارمان این است که تا آخرش پیگیر مسائل و موانعی که

سرراهمان است باشید.بیش از پیش برای همه بزرگواران آرزوی موفقیت می کنم.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.eccim.com/News/3299/

